

Self-portrait goal setting

自画像目标设定

Name: _____

名称: _____

_____/10

Look at the *Mid-project feedback to students* on the previous page to help you answer these questions.
看看半山项目反馈给学生上页，以帮助您回答这些问题。

For each criteria, please give **two** pieces of specific feedback. This could be suggestions, or recognizing strength. For example:
对于每一个标准，请给出具体的反馈两块。这可能是建议，或者认识的力量。例如：

- **What** should be improved and **where**: *"Look for **more detail** in the **sparkle of the eyes**"*
应该怎样改进，其中：*"眼中的闪耀寻找更多细节"*
- **What** is going well and **why**: *"The **lips are looking 3D** because you **drew the shapes of the shadows well**"*
这是怎么回事很好，原因如下：*"嘴唇期待3D，因为你画阴影的形状很好"*

Criteria #1: Proportion and detail - give two specific pieces of advice 标准1：比例和细节 - 给意见的两个具体件

In terms of proportion and detail, what are the best things about this drawing? What things could be done to improve the performance with proportion and detail? Consider detail, shapes, sizes, angles, and texture.

在比例和细节方面，有什么关于这个图纸上最好的东西？什么事情可以做，以改善与比例和细节的表现？考虑细节，形状，尺寸，角度和质地。

•

•

Criteria #2: Shading - give two specific pieces of advice

标准2：阴影 - 提供咨询的两个特定件

In terms of shading, what are the best things about this drawing? What things could be done to improve your performance in creating a sense of depth? Consider how you could use different levels of grey, rich blacks and bright whites, smoothness, blending, and removing outlines.

在着色方面，有什么关于这个图纸上最好的东西？什么事情可以做，以提高创建层次感你的表现？想想你如何使用不同级别的灰，丰富的黑色和亮白色，光滑度，混合和删除轮廓。

•

•

Criteria #3: Composition - give two specific pieces of advice

标准3：成分 - 给意见的两个具体件

Higher marks will be given for artworks that are fully complete (including backgrounds), and that are well-balanced. In terms of the composition, what are the best things about this drawing? What things could be done to improve or complete the composition? What could be done to finish on time?

分数高将获得的是完全完成（包括背景）的作品，那是很好的平衡。在成分方面，有什么关于这个图纸上最好的东西？什么事情可以做，以改善或完成组成？什么可以做，以按时完成？

•

•